
Aan: College van B&W  
Via e-mail: raadsgriffie@hengelo.nl  
Datum: 6 september 2024
Betreft: tevredenheid fietsende Hengeloërs, doen wij als gemeente genoeg voor 
onze (toekomstige) fietsers?

Geacht College,

In het artikel van de Tubantia van 5 september 2024 (link) lezen wij dat fietsende 
Hengeloërs nog lang niet tevreden zijn over onze fietspaden. Ter vergelijking met zes 
jaar geleden noemt men verslechteringen op het gebied van o.a. fietsstress, 
veiligheid, afstelling van de verkeerslichten, afval op de fietspaden en afvoer van 
regenwater. 

Hoewel als algemeen cijfer een 7 niet slecht klinkt vinden wij het alarmerend dat in 
een groeiende stad met ambities onze inwoners zich minder veilig voelen op de fiets 
dan 6 jaar geleden. Daar waar juist nu de fietsveiligheid steeds belangrijker wordt 
kijkend naar de toekomstplannen voor Hengelo en het groeiende aantal fietsers. Zie 
alleen al de nieuwe wijk broek Noord welke zich in de bouw van hun wijk vooral 
focussen op autoloze inwoners en zich beroept op de fietsende inwoner. 

Daarom de volgende vragen voor het College:

1. Herkent het College de uitgesproken pijnpunten van de fietsende inwoners en zo 
ja, ligt hier al een actieplan voor klaar?

2. Hoe kijkt het College tegen het gegeven cijfer (7) aan voor zaken als veiligheid, 
fietsbeleving en infrastructuur?

3. ‘Onderhoud fietsroutes landelijk pijnpunt’ luidt de kop in de Tubantia, hoe staat 
het met de kwaliteit van onze fietsroutes in Hengelo en hoe zorgt het College dat 
de kwaliteit van de fietsroutes niet bezwijkt onder de financiële druk?

4. Drukte op de fietspaden resulteert in een onveilig gevoel van zowel jonge als 
oude fietsers, (h)erkent het College deze gevoelens en hoe wil het college dit 
probleem aanpakken?

5. Een groeiende stad, (aanname) meer fietsers door het ontbreken van voldoende 
parkeergelegenheden voor inwoners van nieuwe bouwprojecten en meer zorgen 
dan 6 jaar geleden omtrent fietspaden en fietsveiligheid. Het klinkt alsof wij als 
gemeente nog niet voldoende doen aan de mobiliteit voor de toekomst van onze 
stad, is dit een foutieve aanname of is het College al druk bezig met de toekomst 
en zo ja, over welke tijdspanne praat het college dan?

In afwachting van uw antwoorden.
Met vriendelijke groet,
Renée-Denise ter Maat

Namens de fractie van Lokaal Hengelo – Anders!

https://www.tubantia.nl/hengelo/zo-tevreden-zijn-fietsers-in-hengelo-over-hun-gemeente~a2efd3cd/?utm_source=whatsapp&utm_medium=social&utm_campaign=socialsharing_web

